

TENDER ADDENDUM**Barn Restoration at 5039 Russell Road****NR115****February 15, 2018****Page 1 of 1****ADDENDUM No. 1****ADDENDA À LA SOUMISSION****Réfection de la grange au 5039 Chemin
Russell****NR115****Le 15 février 2018****Page 1 de 1****ADDENDA no. 1**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Q1. Under the security requirements section of the bid package, it is stated 'In this case the level of security required will be Reliability/Site Access/Secret' (Ref. page 82 of 224.) Please clarify which will apply and if the equivalent Public Services and Procurement Canada's (PSPC – formerly PWGSC) Contract Security Program (ISS-CISD) is required in order to submit a bid for this project.

A1. The level of security required for this project is Reliability which will be conducted by the NCC's Security office. No other security program is required for this project.

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

Q1. Dans la section des exigences de sécurité inclus à même les documents d'appel d'offre, il est écrit : 'Dans le cas présent, le niveau de sécurité requis sera Fiabilité/Accès aux sites/Secret' (référence page 85 de 239). Stp clarifier le niveau de sécurité qui sera exigé. De plus, confirmer si le Programme de sécurité des contrats des Services Publics et Approvisionnement Canada (SPAC anciennement TPSGC) est requis afin de soumettre une offre pour ce projet.

R1. Le niveau de sécurité requis pour ce projet est Fiabilité qui sera coordonné par les Services de sécurité de la CCN. Aucun autre niveau de sécurité est requis pour ce projet.

Nathalie Rheault
Senior Contract Officer / Agent principal de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux